
  
 
 
 
 

Proces verbal  
 
 Incheiat azi  19 decembrie  2016    , in sedinta ordinara a Consiliului local 
Brebeni.  
La sedinta sunt prezenti  11 consilieri ,  
 La sedinta participa si domnul primar Ivan Marian  si  doamna Moios Penica 
administrator public. 
   
Domnul  presedinte da cuvantul doamnei secretar pentru a da citire procesului verbal 
al sedintei anterioare si a fi supus aprobarii Consiliului local. 
Dupa ce este citit   acesta este aprobat  in forma prezentata. Domnul presedinte de 
sedinte spune ca se continua cu proiectul ordinii de zi. 
Domnul presedinte trece la proiectul ordinii de zi.pe care il da citire conform 
convocatorului  

1. Proiect de hotarare referitor la: Aprobare taxe si impozite locale pentru anul 

2017 initiator primarul comunei . 
- Referat Truica Gheorghita   

2. Proiect de hotarare privind  : Alocare fonduri pentru cadouri  de craciun, copii 
scoli si gradinite  

3.  – initiator Primar  
Referat Ivan Livia Elena  

4. Intrebari, interpelari 
Solicita aprobarea ordinii de zi  Cei prezenti sunt de acord.  

 Se trece la primul punct al ordinii de zi:  
 

Proiect de hotarare referitor la: Aprobare taxe si impozite locale pentru anul 2017 

initiator primarul comunei . 
- Referat Truica Gheorghita   

-  
- Doamna secretar citeste proiectul de hotarare, raportul si avizele de la comisii 

sunt favorabile.   
-  

- Discutii. 
Doamna Vitan Pena, solicita sa fi majorata taxa la masuratori. 

Domnul primar si secretar spune ca asta e o taxa modica, nu prea avem voie sa 
marim. Este obligatia noastra sa mergem la masuratori. Vlad Marian, oamenii 
trebuiesc rezolvati fara a fi stabilite taxe. 
Andronie Maria, ar fi bine s a fie un birou de consultant in cadrul primariei.  
Vlad Marian intreaba cum este cu procedura de acordare a facilitatilor, cum se fac 
aceste proceduri. 
 Doamna secretar sopune ca in continutul hotararii este prevazut ca pentru 
anul 2017 nu se accepta inlesniri la plata.  

- Domnul Vlad intreaba  cu privire la cei care nu si au platit impozitul cum ii 
obligam sa-l achite .Doamna Secretar le spune ca in general si – l achita, iar 



atunci cand au nevoie de adeverinte pentru subventii nu li se dau acele 
adeverinte decat dupace fac dovada ca au achitat impozitul.- certificatul fiscal. 

In cazul societatilor agricole acestea isi platesc impozitul. 
Doamna Andronie spune ca exista oameni care au mai multe proprietati si ca acestia 
ar trebui sa plateasca impozit diferentiat , in functie de prprietati, ei nu locuiesc acolo, 
locuiesc alte persoane din familiile lor si trebuie determinati. Doamna secretar spune 
ca asa si platesc impozitul, asa cum prevede Codul fiscal, Impoziul se plateste 
diferentiat in functie de modul de dobandire al proprietatilor si ordinea dobandirii 
acestora.  
 Vlad intreaba legat de taxa de certificate de producator. In alte localitati nu s-au 
achitat.  
Domnul Ciobanu spune ca stie ca la Perieti s-au dat gratuit insa au fost luati in debit 
la taxe si impozite sit axe. 
 Andronie spune ca sunt locuinte care nu au autorizatii de construire sa se 
gaseaca o comisie sa le verifice.  
 Doamna secretar spune ca exista carti funciare si ca vor fi inventariate. Se vor 
gasi solutii. Pentru cei care au pana in 35 de ani vor fi date gratuit  si pentru ceilalti se 
vor concesiona.  
Vlad Marian, intreaba legat de taxa de publicitate . Doamna secretar spune ca toate 
firmele platesc taxa de publicitate. 
 Vlad Daca vom da pasunea la anul vom intampina multe probleme. Odata plateste 
chiria si apoi impozitul pe teren 
Secretar cand se va face documentatia se stabilesc conditiile 
Jifcu- de ce se mai plateste impozitul de chirias. 
Primarul asa cum hotaraste consiliul local. 
Secretar vlad aici discutam despre taxele si impozitele locale, nu despre taxa 
speciala de pasune, de inchiriere.  
Doamna secretar spune ca prin continutul hotararii la anexa 2 se respecta 
prevederile Codului fiscal 
Vlad nemultumit de cei care vin prin sat cu fulgi, cu lemne, intreaba de ce acestia nu 
platesc impozit.  
 Au loc contradictii intre Vlad si secretar  si aceasta ii spune sa citeasca cu 
atentie ce e trecut in anexa care se refera la terenul intravilan.  
Vlad -Oamenii platesc impozitul chiar daca au terenul in asociatie. Sa gasim solutii sa 
I constrangem . 
Ciobanu impoozitul pe venit il plateste asociatia, impozitul pe teren il plateste omul.  
\ Domnul primar explica cum e cu plata impozitului pe teren . 
Andronie nu poate fi constransa sociateta ca isi pierde clientii. Domnu primar spune 
ca pot sa I scoata pe oamenii rau platnici din socitetate si acesti vor fi nevoiti sa 
plateasca impozitul. 
 
 Andonie intreaba care sunt zonele  ABCD. Domnul primar spune ca zonele sunt 
stabilite de mult. Andronie nu e corect la Teius au asfalt si eu stau in camp si platim 
la fel . 
Nu mai sunt discutii, domnul presedinte supune la vot proiectul ordinii de zi: 
Toti cei prezenti sunt pentru . 
 Se trece la punctual urmator la ordinii de zi:  
 Proiect de hotarare privind  : Alocare fonduri pentru cadouri  de craciun, copii scoli si 
gradinite  

 – initiator Primar  



Referat Ivan Livia Elena  
 
La  proiectul de hotarare, raportul si avizele de la comisii sunt favorabile. 
 Se trece la discutii  
Andronie , spune ca banii sunt suficienti pentru copiii de la scoli, impreuna si cu 
ceilalti 10 copii care au fost adaugati. 
 Domnul primar spune ca trebuie sa stabim de acum ce se va cumpara. 
Doamna secretar spune ca nu se poate stabili de acum intai trebuie mers la 
magazine. 
Andronie- din toate magazinele unde a fost la supeko este pretul cel mai mic. Sunt 
dulciuri vouminoase si diferite. 
Doamna secretar spune ca cel mai bine ar fi ca doamna director de la scoala sa 
stabileasca ce dulciuri sa fie pentru copii.  
Doamna Andronie- Doamna Ionela nu stie, ca nu a mai cumparat. 
Doamna secretar – Nu este adevarat, doamana Ionela s-a implicat si anul trecut in 
cumpararea cadourilor. A fost impreuna cu o comisie formata din cinci persoane au 
cumparat cadourile si le au impartit la copii.  
 Domnul primar intreaba daca ramane la fel stabilit si pentru cei 10 copii in 
plus. Doamna secretar spune ca in proiectul de hotarare care se discuta este vorba 
doar pentru copiii de la scoli. Daca vor sa dea si la alti copii sa faca proiect de 
hotarare separate si sa-I  nominalizeze pe acei copii.  Banii sunt prinsi pentru copiii 
de la scoli nu pentru cazuri sociale.  Prefectura verifica aceasta hotarare si trebuie sa 
corespunda numarul de elevi de la scoala . 
 Primarul sa alocam separate 2 milioane sa I dam si la acesti copii. Doamna 
secretar spune ca pe langa aceste cazuri se vor strange mai multe cazuri .Au loc 
discutii contradictorii intre consilieri. 
Se saupune la vot proiectul de hotarare. Toti cei prezenti sunt pentru. 
Doamna secretar ii roaga sa faca putina liniste sa le explice care sunt zonele  
Tot ce e drumul principal zona b , zona c ulitele si restul satului 
La teius zona A doar la Agricola restul satului este zona b. Teiusl are rangul 5 rang 
de sat . 
 Primarul intreaba daca putem da o hotarare de consiliu prin care sa dam un 
loc de casa la lui Stoicana, cel cu problem siociale. Doamna secretar spune ca 
putem , numai daca motivam ca acesta este un caz social. Sa solicite in primul rand , 
sa se faca ancheta sociala si sa faca si dovada ca are posiblitate sa construiasca o 
casa.  
 
Vlad intreaba de apa si canalizare. 
Doamna Andronie solcita ca sa fie informati Deszapezire, facturi. izlaz, bancute , 
avocat. Primarul spiune ca stie ca e contract cu SC MES este facut demult . 
Referitor la plata avocatului Voinea sa se stabileasca clar procentul acestuia. 
Doamna secretar spune ca acesta nu are contract cu noul avocat. Trebuie data 
hotarare din nou.  
Primarul spune ca nu s-au platit bancutele. Cand se vor reception se va face factura 
si se vor achita.  
Doamna Andronie spune ca sa se faca si copertinele sa nu mai stea copiii in ploaie. 
Domnul primar spune sa se repete din nou acele locuri chiar daca sunt trecute in 
procesul verbal, ca sa si le noteze si el.  
Doamna Andronie solcita ca sa fie informati Deszapezire, facturi. izlaz, bancute , 
avocat. Primarul spune ca stie ca e contract cu SC MES este facut demult . 



Referitor la plata avocatului Voinea sa se stabileasca clar procentul acestuia. 
Doamna secretar spune ca acesta nu are contract cu noul avocat. Trebuie adoptata  
hotarare din nou.  
Andronie - Legat de brutarie sa stabilim ce facem, cum aduce paine si ce produse fac 
si cum distribuie painea. Trebuie justificata productia 
Vlad este nemultumit. De activitatea brutariei  
Secretar. Este foarte bine  ca in sedinta din luna ianuarie sa ne prezinte situatia 
cheltuielilor efectuate de firma . Nemultumiri din partea lui Vlad, Nica si Andronie cu 
privire la brutarie. Legat de chirie, chetuieli, utilaje. Andronie –brutaria este o 
greseala imensa pe banii nostril Domnul Ciobanu o contrazice . 
 

Nu mai sunt discutii. Se declara inchisa sedinta. Drept pentru care am incheiat 
prezentul proces verbal. 
 
 

 
 
 
   PRESEDINTE      SECRETAR  
  CIRSTEA MARIN      MATEI DANIELA  
 
 
 
 
 
 


